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AJUNTAMENT DE 
CAPDEPERA        
(ILLES BALEARS) 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA NÚM.: 12/2012 DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE CAPDEPERA CELEBRADA EL DIA 8 DE NOVEMBRE DE 2012 
 
Identificació de la sessió: 
 
Òrgan:                                            Ple de l’Ajuntament de Capdepera                                                          
Caràcter de la sessió:                   Ordinària 
Convocatòria:                                Primera Convocatòria 
Sessió núm.:                                   12 
Data de celebració:                       8 de Novembre de 2012 
Lloc:                                                Sala de Plens de l’Ajuntament                  
Hora d’inici:                                   20:00 hores 
Hora de finalització:                     23:37 hores  
 
BATLE-PRESIDENT: 
 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
 
ASSISTENTS: 
Sra. Carmen Corraliza Gallardo                           
Sra. Ivon Daniela Renaud Más 
Sr. Antònia Caimari Bauzà 
Sr. Luís Alberto Llull Ginard                                   
Sra. Juana Llull Capó                                               
Sr. Fernando David Martínez Colom                     
Sr. Joan Ferrer Flaquer                                       
Sra. Maria Pilar Garcia Rosa                                    
Sra. Margalida Servera Ferrer 
Sr. Pedro Sansó Flaquer                              
Sr. Miquel Riera Muñoz 
Sr. Pere Fuster Nadal 
Sra. Antònia Ballester Colom 
Sr. Mateu Melis Tous         
  
No hi assisteixen:  Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
                                 Sr. Gabriel Jaime Torres Malpesa 
 
Secretària:  Sra. Maria del Mar Terol Andrés. 



 2 

 

ORDRE DEL DIA 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ: 04/10/12.  
 
II.- EXP. NÚM. 169AG/12: FELICITACIÓ POLICIA LOCAL.  

III.- EXP. NÚM. 181AG/12: PROPOSTA PARTIT POPULAR DE CAPDEPERA: 
REALITZACIÓ AUDITORIA EXTERNA DELS COMPTES MUNICIPALS. 

IV.- EXP. NÚM. 182AG/12: PROPOSTA PSM-ENTESA: RECONEIXEMENT I 
RESPECTE AL DRET D’AUTODETERMINACIÓ. 
 
V.-  EXP. NÚM. 184AG/12: PROPOSTA AJUNTAMENT DE CAPDEPERA: 
CONDEMNA DE QUALSEVOL TIPUS DE VIOLÈNCIA VERS LES DONES.  
 
VI.- DECRETS I RESOLUCIONS. 
 
VII.- PRECS I PREGUNTES. 
 
Hi assisteix el nombre legal de membres perquè es pugui celebrar la 
sessió de manera   vàlida en primera convocatòria, per la qual cosa el 
president la declara oberta i pública. 
 

 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ: 4/10/12.  
 
De conformitat amb l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, 
municipal i de règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del 
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats 
locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, el Sr. 
President demana als membres de la Corporació si algú té alguna 
observació a fer sobre l’acta de la sessió anterior, que del dia 04/10/12 i 
de la qual s’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a cada 
regidor per al seu coneixement, rectificació d’errades o possible 
formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
 
Sense haver-hi més intervencions, per ASSENTIMENT dels membres reunits, 
com que és disset el nombre legal de membres del Consistori i són 
quinze els assistents, és aprovada l’acta de la sessió anterior, celebrada 
dia 04 d’octubre de 2012. 
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II.- EXP. NÚM. 169AG/12: FELICITACIÓ POLICIA LOCAL. 

El batle dóna la paraula a la regidora d’Interior, al Sra. Joana Llull, que 
llegeix la proposta següent.  

PROPOSTA DE LA REGIDORA D’INTERIOR. 
Atès que en data 25 de setembre de l’any 2012, l’Inspector Cap de la 
Policia Local ha elevat a aquesta regidora un informe sobre una 
actuació policíaca destacada; concretament, la incautació de 30 
quilos de resina de haixix per part de dos agents de la policia local que, 
amb la seva iniciativa i investigació, van permetre al cos de la Guàrdia 
Civil la detenció de quatre persones vinculades amb el fet delictiu i la 
recuperació d’uns tres quilos de l’esmentada droga que havien amagat 
al bosc de cala Agulla. 

 
Atès que ambdós policies fins i tot van perllongar la seva jornada laboral 
desinteressadament, amb l’objecte de fermar l’atestat judicial amb 
garanties. 
 
Vist que, segons l’Inspector Cap de la Policia, el decret 67/2007, de 7 de 
juny, pel qual es va aprovar el Reglament Marc de mesures urgents de 
les policies locals de les Illes Balears, en el seu article 89 assenyala que la 
Comissió de felicitacions serà competent per a la proposició de 
felicitacions i, encara que dita comissió, a dia d’avui no ha estat 
constituïda, pel seu contingut i analogia, segons s’assenyala a l’apartat 
g) de l’esmentat article, correspon al cap de la policia local proposar las 
corresponents felicitacions.  
 
Atès que aquesta regidora d’Interior, per delegació del Batle, exerceix 
la  responsabilitat del Departament d’Interior i, per tant, la prefectura 
política de la Policia Local i, està completament d’acord amb la 
proposta de l’inspector cap de la policia local.  
 
PROPÒS AL PLE DE L’AJUNTAMENT EL SEGÜENT ACORD: 
 
1.- Que s’acordi per sessió plenària la felicitació escrita als agents de la 
policia local D. Juan José Pinos Díaz i D. José González Serra, pel servei 
destacat que van realitzar.    
 
2.- Que dita felicitació s’incorpori a l’expedient personal d’ambdós 
agents policíacs.   
 
Capdepera, 28 de setembre de l’any 2012 
 
La regidora, 
Signat: Joana Llull Capó 
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Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula al 
portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que demana un resum del que va 
passar. La Sra. Llull explica que uns turistes varen trobar un fardell de 
droga i el varen entregar als socorristes. Com que la policia no va anar a 
la platja varen anar al quarter i varen informar dels fets. La Policia no 
sabia res i aleshores els dos policies de platja ho varen demanar als 
socorristes , els quals, després de demanar-los-ho amb insistència els 
varen mostrar la droga, però en faltava. La Guàrdia Civil i la Policia 
varen buscar i els socorristes varen dir que la tenien amagada. Els dos 
policies varen fer més hores de les que tocaven per deixar el cas lligat 
sense cobrar-les.  

El Sr. Ferrer demana com varen saber els turistes que era droga, i la Sra. 
Llull diu que s’ho varen imaginar. Diu que s’agraeix als Policies que 
allarguessin la jornada i fessin la investigació així com tocava.  

El batle dóna la paraula al portaveu del PSM-ENTESA, el Sr. Pere Fuster, 
que diu que s’abstendran de votar la proposta perquè no creu 
necessari fer una felicitació per part del ple a un treballador perquè ha 
fet la seva feina bé, perquè pot ser un greuge comparatiu. Proposen 
que el Ple enviï una felicitació als turistes que varen donar l’avís a la 
Policia Local.  

El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, que 
diu que la Policia ha fet una bona tasca però s’abstendran de votar la 
proposta, perquè hi ha altres funcionaris que també fan bé la seva 
tasca.  

La Sra. Llull diu que per part de la Policia hauria estat més còmode avisar 
la Guàrdia Civil directament i que la Policia va agrair als dos turistes la 
seva tasca.  

El Sr. Ferrer diu que és normal que la Policia i la Guàrdia Civil treballin 
junts, i que s’abstendran de votar la proposta perquè no es reconeixen 
els mèrits d’altres funcionaris.  

VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA, S’APROVA PER 7 VOTS A 
FAVOR (UCAP-PSOE) I 8 ABSTENCIONS (5 PP, 2 PSM-ENTESA I 1 ES GRUP), 
ja que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori i QUINZE els 
assistents. 

 

III.- EXP. NÚM. 181AG/12: PROPOSTA PARTIT POPULAR DE CAPDEPERA: 
REALITZACIÓ AUDITORIA EXTERNA DELS COMPTES MUNICIPALS. 

El batle dóna la paraula al portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que llegeix 
els acords de la següent proposta.  
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AL PLE DE L’AJUNTAMENT DE CAPDEPERA 

El Grup Municipal del Partit Popular a l'Ajuntament de Capdepera, 
mitjançant el seu portaveu, Joan Ferrer Flaquer, i d’acord amb el que es 
preveu al Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals, presenta la següent Moció per al seu debat i votació al 
proper Ple Ordinari. 

Exposició de motius: 
 
El Partit Popular considera que fer els balanços clars i transparents als 
organismes públics i mostrar-los a tots els ciutadans és una obligació i un 
deure dels que els dirigeixen i molt primordialment a un Ajuntament, per 
a que els seus ciutadans, que són els que el sostenen econòmicament 
amb els pagament dels preus públics, taxes i imposts, estiguin en tot 
moment informats de la gestió que la corporació fa dels seus imposts. 
 
El Grup Municipal Popular considera que els veïns del municipi de 
Capdepera tenen tot el dret de conèixer l’ús que s’està fent dels nostres 
imposts i quina és la situació real de les arques municipals, i això nomes 
ho podem saber-ho si tenim dades externes i fiables.  
 
L’actual situació prové d’una nefasta gestió econòmica dels darrers 
quatre anys, de la qual són responsables els mateixos partits que 
actualment tornen a governar. D’aquesta pèssima gestió econòmica hi 
ha molts d’exemples, tan sols revisant els desenvolupament dels 
pressuposts municipals dels darrers quatre anys.  
 
Creiem que no s’ha de tenir por que els membres del govern municipal 
es neguin a tenir una altra visió de la situació actual dels comptes, però, 
per damunt de tot, de com s’han gastat els doblers de tots els 
ciutadans.  
 
Per tant, els membres del grup municipal popular presentem els 
següents  

ACORDS: 

• Adoptar i arbitrar les mesures necessàries per propiciar amb la 
major celeritat i amb el menor cost possible per a les nostres 
arques municipals l’execució d’una Auditoria Externa Integral dels 
comptes municipals dels darrers 8 anys (2005 a 2012). 
 

• Que l’aprovació de l’esmentada Auditoria una vegada acabada 
es presenti davant la Comissió de Comptes, la Comissió de 
Preparació al Plenari i el Ple de l’Ajuntament. 
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• Que una vegada acabada i aprovada es faci publica a la pàgina 
web de l’Ajuntament. 

 
 
Capdepera, 9 d’octubre de 2012 
 
Joan Ferrer Flaquer 
 

El Sr. Ferrer recorda que a l’anterior legislatura hi va haver un compromís 
per fer una auditoria municipal que no s’ha fet; per això demana que es 
dugui endavant. També una auditoria als contractes que s’han fet amb 
les empreses. Demana, en base a la transparència, que l’auditoria sigui 
pública per als ciutadans i que es publiqui al web de l’Ajuntament.  

El batle dóna la paraula al portaveu del PSM-ENTESA, el Sr. Pere Fuster 
que, diu que s’abstedran de votar la proposta perquè donen suport a la 
investigació però una auditoria d’aquestes característiques pot tenir un 
cost molt gran i que al final dirà que l’Ajuntament va gastar més del que 
s’ingressava. Diu que no és il·legal gastar més del que s’ingressa, però 
que pot ser que hi hagi irregularitats a accions concretes, i que per tant, 
el PSM donaria suport a auditories sobre inversions concretes.  

El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, que 
diu que hi votaran a favor, igual que la legislatura passada. Diu que hi 
ha hagut una despesa molt gran i els ingressos no han estat els que es 
pensaven. A més, diu que s’han fet preguntes sobre obres municipals i 
les respostes sempre són les mateixes, i diu que es refereix al centre Cap 
Vermell, carrer Port... Diu que al marge de la responsabilitat política que 
es pugui derivar, les investigacions poden ser profitoses per a 
l’Ajuntament, com ha passat a altres pobles.  

El batle diu que el vot de l’equip de govern serà en contra, pel tema 
pressupostari. Diu que no es poden gastar els 60.000 euros en una 
auditoria, i que els regidors poden mirar tots els departaments. Afegeix 
que, posats a fer una auditoria, es podria fer de vint anys enrere. En 
aquest sentit, totes les iniciatives que els portaveus trobin adequades 
seran ben rebudes. Quan es licita una obra i es s’elabora un plec 
administratiu hi ha punts suficients per triar l’empresa adequada. Diu 
que l’obra del carrer Port no està recepcionada perquè té deficiències. 
El compromís és que quan surt un plec d’obres es liciti i adjudiqui al que 
dóna millors condicions per fer-la. Tots els contractes van a la Sindicatura 
de comptes del Govern Balear. Si puntualment hi ha algun expedient 
que crea dubtes es pot mirar, però veu inviable que puguin fugir 
doblers.  
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El Sr. Ferrer recorda que és impossible que tengui dues persones de 
Comptabilitat durant mesos per mirar-ho tot, i que hi ha les empreses 
auditores per a això. Diu que saben que l’Ajuntament està malament, 
però que hi ha doblers per al que volen, com Mister Gay, productivitat, 
hores extres... i una auditoria és més seriosa. Proposa suprimir el 
Departament de Premsa, que segons ell no serveix per a res, i destinar 
els doblers a l’auditoria, i el poble en traurà més benefici. Diu que la 
darrera auditoria es va fer l’any 95-96 i, per tant, és una manca de 
voluntat de fer la inversió. El batle diu que el més coherent seria que 
l’auditoria fos del 96 fins ara, i tanmateix que amb el Pla d’ajust van 
auditats pel Govern central. Diu que hi ha despeses que són importants 
per al poble i diu que el vot en contra és per no gastar els 60.000 euros 
quan hi ha les portes obertes. El Sr. Ferrer diu que el Pla d’Ajust preveu 
una reducció de despeses.  

El Sr. Melis diu que quan parla de demagògia era quan parlava d’Es 
Grup. Diu que els 700.000 euros ho va llegir al diari. Diu que el pressupost 
del centre Cap Vermell eren 7 milions d’euros, i es va licitar per 6 milions 
300, i als pressuposts del 2012 hi ha una partida d’un sobrecost 
addicional d’uns 300 mil euros.  

El batle diu que el centre Cap Vermell està dins el Consorci Pla Mirall i 
auditat pel Govern Balear, i que tot està emmarcat dins el contracte del 
sector públic. Diu que si hi ha cap dubte es pot mirar i que és una obra 
tutelada pel Govern Balear, però el Pla d’Ajust ja diu quina és la situació.  

El Sr. Melis diu que sí que té un especial interès pel Cap Vermell, i posa 
l’exemple del carril bici de Son Servera, en el qual es van trobar 700.000 
euros.  

El batle diu que si algun partit a nivell autonòmic vol fer la despesa ho 
pot fer.  

El Sr. Ferrer diu que aquest final no era pertinent.  

VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA, NO S’APROVA PER 6 VOTS 
A FAVOR (5 PP i 1 ES GRUP) i), 7 VOTS EN CONTRA (UCAP-PSOE) I 2 
ABSTENCIONS (PSM-ENTESA), ja que és DISSET el nombre legal de 
membres de Consistori i són QUINZE els assistents. 

 
IV.- EXP. NÚM. 182AG/12: PROPOSTA PSM-ENTESA: RECONEIXEMENT I 
RESPECTE AL DRET D’AUTODETERMINACIÓ. 
 
El batle dóna la paraula al portaveu de PSM-ENTESA, el Sr. Pere Fuster, 
que llegeix la proposta següent:  
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El grup municipal del PSM-Entesa a l’Ajuntament de Capdepera sotmet 
a la consideració del PLE la següent: 
 
                                                   MOCIÓ 
 
                 De reconeixement i respecte al dret d’autodeterminació  
 
L’onze de setembre milers de persones es manifestaren massivament als 
carrers cèntrics de Barcelona per reclamar l’autodeterminació de 
Catalunya sota el lema “Catalunya, nou estat d’Europa”. De manera 
democràtica i pacífica, es va voler fer evident un sentiment nacional 
inqüestionable, històricament arrelat, i una clara reivindicació social 
davant una la situació econòmica, social i cultural. 
 
Lamentablement, d’aleshores ençà, s’han fet declaracions i expressat 
opinions, tant a títol personal com institucional, que qüestionen i en el 
pitjors dels casos ataquen el dret a decidir, les consultes populars i el dret 
a l’autodeterminació que tenen els pobles. 
 
Des de les Illes Balears, ens cal expressar i exigir clarament respecte a tot 
procés democràtic i pacífic construït des de la voluntat popular, i no 
només per l’afinitat cultural i històrica que ens uneix amb Catalunya, sinó 
perquè el nostre país, que té condició inqüestionable de nacionalitat, 
pot esgrimir tants o més motius d’injustícia i discriminació econòmica, 
fiscal, social i cultural. 
 
Les Illes Balears fan una aportació a l’Estat de l’ordre del 14% del seu PIB 
(uns 3.000 milions anuals). És una magnitud insòlita entre territoris que 
compten amb un Parlament, la qual cosa afecta greument el sistema 
de benestar per als nostres ciutadans, la pèrdua de renda, i les eines per 
afrontar aquest moment tan crític. A més, l’Estat mantén una dinàmica 
castellanitzadora que no reconeix la diversitat lingüística i cultural ni la 
tracta com una riquesa. 
 
D’altra banda, s’adopten iniciatives cada cop més recentralitzadores 
per part del Govern espanyol i, a les Illes Balears, el govern autonòmic 
promou i articula actuacions en contra de la cultura i llengua pròpies, i 
consent encara més el greuge fiscal. 
 
El dret d’autodeterminació dels pobles ha estat reconegut 
internacionalment i ratificat repetidament: Pacte Internacional de Drets 
Civils i Polítics (1966), Declaració dels Drets Humans de les Nacions Unides 
(1970), Resolucions de l’Assemblea General de l’ONU (1995), etc. 
 
Tota comunitat nacional té dret a decidir de manera lliure i 
democràtica la seva condició i estatut polític, a fi d’aconseguir un 
desenvolupament econòmic, social i cultural propi. Tal és el cas de les 
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Illes Balears que té dret, i fins i tot deure fonamental, a l’existència, a 
construir el seu propi futur, a la pròpia llengua i cultura, a promoure la 
seva identitat i a la lliure cooperació per aconseguir el bé comú.  
 
Per tot això, el grup del PSM-Entesa a l’Ajuntament de Capdepera 
proposa els següents  
 
                                                        Acords:  
 
Primer. Manifestar el ple suport a totes aquelles iniciatives de la societat 
civil i/o institucions, orientades i desenvolupades democràticament i 
pacíficament, que fomentin la informació, la consulta popular i la 
concreció del dret a decidir dels pobles. 
 
Segon. Manifestar i exigir el màxim respecte al dret d’autodeterminació 
dels pobles, com a principi fonamental dels drets humans i reconegut 
internacionalment.  
 
Tercer. Manifestar concretament el reconeixement al dret a decidir i a 
l’autodeterminació del poble de les Illes Balears.  
 
Quart. Trametre aquests acords al Govern de les Illes Balears i als grups 
parlamentaris del Parlament de les Illes Balears.  
 
Capdepera, 22 d’octubre de 2012 
 
 
Pere Fuster Nadal 
Portaveu del Grup PSM-Entesa de Capdepera 
 

El Sr. Fuster diu que la moció no és un suport a la independència, sinó un 
respecte a que els pobles si volen consultar què volen fer amb el seu 
futur es respecti la consulta i la seva decisió. 
 
Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula al 
portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que diu que no entén la moció, 
perquè si a la consulta guanya el sí haurem d’acotar el cap.  
 
El Sr. Fuster diu que si la voluntat popular és la independència s’ha de 
respectar la seva decisió.  
 
El Sr. Ferrer llegeix el text següent:  
 
El 1978 es va dur a terme a Espanya un procés exemplar de transició 
democràtica com mai abans a Europa anteriorment. 
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Totes les forces polítiques d'aquest país van arribar a un consens que ha 
donat lloc a la major època de prosperitat dels espanyols. 
 
La pau social ens ha proporcionat un estat modern on el benestar i la 
qualitat de vida dels ciutadans han anat en augment igual que els drets 
socials i Espanya és un Estat Social i democràtic de dret. 
 
El Partit Popular creu que s'ha de garantir l'Estat de les autonomies que 
els espanyols ens varen donar a la Constitució. 
 
És cert que els governs autonòmics han pogut cometre excessos, però 
això ha de solucionar i en això estem, cosa que no impedeix l'Estat que 
volem tots els espanyols, al marge de vaivens electorals, partidistes o de 
moments econòmics. 
 
És temps d'unitat i de treballar tots junts, no d'intentar esquerdar nostre 
model per interessos partidistes. 
 
Obrir ara un debat sobre el federalisme és una irresponsabilitat sense 
límits, per part d'alguns partits. 
 
Entre altres coses, perquè el nostre model atribueix a les CA moltes més 
competències que els estats federals. 
 
L'Estat de les autonomies és fruit de la Transició, que ha estat un dels 
majors exemples que la democràcia del nostre país ha donat a la resta 
del món. 
 
Estan primant més els interessos partidistes de CiU per tapar la 
incapacitat de gestió d'Artur Mas, que ha estat incapaç de reduir l'atur i 
el deute, que de solucionar els problemes de la crisi. 
 
L'independentisme és una opció perfectament legítima, però que no 
respon amb el sentir de la majoria de la societat catalana, i menys la 
Balear. 
 
El president de la Generalitat ha de vetllar pels interessos del conjunt de 
la societat catalana, i no generar un camí de divisió i enfrontament. 
 
Les conseqüències d'obrir un procés de ruptura en la societat catalana, i 
en un moment de greu crisi econòmica, pot tenir conseqüències 
imprevisibles. 
 
El Partit Popular és l'únic partit que pot oferir estabilitat, seguretat i 
confiança en el futur. 
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El PP té el compromís moral i polític de garantir un futur per les noves 
generacions, no un futur d'incertesa i enfrontament. 
 
Ara és més important que mai que treballem tots junts per a l'objectiu 
que tots perseguim: sortir de la crisi. 
 
Espanya és un país plural on podem treballar i estar units. Tothom ha de 
tenir clar que l'objectiu ara mateix és treballar junts per crear ocupació i 
créixer. La difícil situació econòmica requereix més que mai la 
responsabilitat de tots els representants polítics. És el moment de 
defensar i treballar pels interessos de tots els ciutadans i no pels d'una 
ideologia. Cal tenir clares les prioritats perquè les Illes Balears i Catalunya 
tenen problemes molt importants amb 800.000 aturats que volen 
treballar i no poden. 
 
Els polítics hem d'actuar amb responsabilitat i no deixar-nos arrossegar 
pels esdeveniments.  
 
No és el moment de generar inestabilitat política amb decisions 
equivocades i donant la culpa als altres, és el moment de col·laborar 
tots junts. 
 
La irresponsabilitat d'alguns té davant la fortalesa d'aquells que pensem 
que Espanya no es pot dividir.  
 
Qui vulgui anar per lliure segur que naufraga: units serem capaços de fer 
front a la crisi. 
 
El futur d'una part d'Espanya, Catalunya, que és part del tot, també el 
decidim entre tots els espanyols, els que viuen a Catalunya i els que no. 
 
Hem d'estar units, treballar junts i deixar tancat el nostre model d'estat. 
Una nació no es pot estar preguntant constantment què és o què vol 
ser, perquè això no fa més que torpedinar la imatge i la fortalesa que 
Espanya necessita per defensar els nostres postulats a Europa. 
  
En un context de greu crisi econòmica, qualsevol política que ignori la 
realitat de la Unió Europea està destinada al fracàs. 
 
A un país seriós i racional, i amb uns politics seriosos i raonables, no es 
perd el temps amb discussions maximalistes i messiàniques com la del Sr. 
Mas. 
 
Per tot això, el nostre vot serà desfavorable. 
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El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis que 
diu que se centren en les Illes Balears. Diu que és més important tenir veu 
pròpia al Parlament Espanyol que no demanar el reconeixement a 
l’autodeterminació. Diu que la comunitat balear és diferent de la 
catalana i té més representació al Parlament. Demana que si no som 
capaços de gestionar les competències de Sanitat i Educació com 
farem l’autodeterminació? Diu que volen seguir formant part d’Europa. 
Per respectar la voluntat del poble hi estan d’acord, però s’ha de 
respectar la normativa, i el poble pot decidir cada 4 anys a les urnes.  
 
El batle dóna la paraula al portaveu d’UCAP, el Sr. Llull, que diu que la 
moció no és clara i que per això s’hi abstendran.  
 
El batle, com a portaveu del PSOE, llegeix el text següent:  
 
Aprofitant la situació de crisi econòmica, i en un intent d'aprofitar 
aquesta per aplicar el seu ideari, el PP ha iniciat un procés 
recentralitzador, que va precisament en la direcció contrària de tot el 
procés que neix amb la transició, amb la voluntat de donar resposta a 
les demandes d'autogovern de les comunitats històriques i que va seguir 
el PSOE les passades legislatures, amb les reformes tan importants com la 
dels estatuts i del sistema de finançament, per exemple. Per tant, és un 
camí que ha escollit el PP i al qual el PSOE s’ha oposat, perquè romp el 
consens constitucional.  
 
Facem de la defensa dels drets socials reconeguts per l'Estat del 
Benestar la nostra prioritat. Un Estat del Benestar construït per governs 
socialistes i entorn al qual hi havia hagut consens fins ara. La 
recentralització i la despolitització de les comunitats autònomes formen 
part d'aquest atac a les autonomies per part del PP, ja que són els 
governs autonòmics els que gestionen els principals pilars del benestar 
social, com educació o sanitat. 
 
Defensam la solidaritat i igualtat de les persones i dels pobles, i 
proposam un projecte de convivència per a l'Estat Espanyol. El nostre 
model territorial de l'Estat és el Federal, entenent que aquest és la lògica 
evolució de l'Estat de les autonomies. Ara bé, la prioritat sempre ha de 
ser actuar per empoderar les persones més desprotegides. 
 
La presentació d'iniciatives relatives a l'autodeterminació i a 
l'independentisme és fruit de la intolerància del PP, de la seva 
concepció recentralitzadora de l'Estat, que no accepta la realitat 
pluricultural, plurilingüística i plurinacional de l'Estat Espanyol. Amb la 
seva actitud afavoreixen el creixement de postures secessionistes, 
sobiranistes i independentistes. Cal tenir en compte la cortina de fum 
que vol crear CIU per a tapar les polítiques antisocials de la dreta, un 
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atemptat a l'Estat del benestar que els socialistes hem liderat al llarg de 
la història recent de l'Estat Espanyol. 
 
El batle diu que la proposta al ple seria fer una esmena a la totalitat i el 
grup municipal del PSOE estaria a favor d’una moció que digués que 
l’Ajuntament de Capdepera expressa el reconeixement a la diversitat 
pluricultural, plurilingüística i plurinacional de l’estat espanyol i insta el 
Govern de l’Estat a realitzar les negociacions per evolucionar de l’estat 
de les autonomies a un estat federal perquè es reajustin els desequilibris 
existents. Diu que la dreta de Catalunya va i ve, i que el procés 
d’autonomia és complicat i crea problemes, tenir competències crea 
problemes i duplicitats, i encara més problemes quan es deleguen sense 
partida econòmica. Diu que la moció és important per a tots els partits, 
perquè en la direcció que van el Govern central i la Comunitat 
Autònoma els seus votants hauran de donar els seus doblers.  Diu que no 
es pot comparar el sistema sanitari i d’educació que ha implantat el PP 
amb el que va instaurar el PSOE. Diu que si es té en compte l’esmena 
del PSOE hi votarien a favor.  
 
El Sr. Fuster diu que no, perquè xerren de coses diferents. Diu que tots 
estan d’acord que als ciutadans els preocupen més els problemes de 
Capdepera que no el que passa a Catalunya. Diu que el Sr. Ferrer 
parlava de la Constitució i que aquesta s’ha canviat quan els grans 
partits ho han volgut, i que hauria estat bé que es fes amb temes 
territorials i fiscals. Diu que el Sr. Melis parla d’educació i diu que amb 
l’espoli fiscal que pateixen les Illes Balears és impossible gestionar 
mínimament bé sanitat i educació. Diu al representant d’UCAP que la 
moció és respectar el dret d’autodeterminació, que significa respectar 
el dret a que facin el que vulguin.  
 
El representant del PSOE, el Sr. Rafel Fernández, diu que posa damunt la 
taula l’esmena a la totalitat, perquè el tema d’autodeterminació de CIU 
és fer una cortina de fum. Diu que ha tengut contactes amb Catalunya i 
que li han dit que no és política, que ara està de moda. Diu que saben 
que CIU no farà res, sinó que és una maniobra política de dretes per al 
pacte fiscal. Diu que a les Illes Balears no passa el mateix, que havia de 
rebre molt i el president ha vengut content amb menys. Diu que CIU no 
és tan innocent com el president Balear, i que acabarà amb un pacte 
fiscal per Catalunya.  
 
El Sr. Ferrer diu al batle que no va a parlar de gestió ni del Govern, i que 
en Rajoy o en Bauzá fan això per les polítiques anteriors, però que el ple 
no és lloc per parlar-ne. Diu que estan decebuts pel pacte fiscal i que el 
tema econòmic no està acabat. Diu que s’ha de gestionar el que tenim 
i no s’ha de donar la culpa a qui no hi era.  
 
El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, que diu que 
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no es desmarquen i que hi voten sense consignes partidistes. Diu que 
amb Zapatero a Madrid i Antich a Palma, la Llei de dependència no va 
arribar a temps a molts de ciutadans de Capdepera. Diu que s’han de 
centrar en el municipi.  
 
El batle diu que la Llei de dependència va tenir retard, perquè no es 
podia tramitar a nivell de tants usuaris, però que a un programa 
electoral no pots dir que la lleves. Diu que és una mostra que Es Grup 
“neda” en aigües de dretes.  
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA, NO S’APROVA PER 2 VOTS 
A FAVOR (PSM-ENTESA), 9 VOTS EN CONTRA (5PP i 4 PSOE) I 4 
ABSTENCIONS (3 UCAP i 1EG) , ja que és DISSET el nombre legal de 
membres de Consistori i són QUINZE els assistents.  

 
V.-  EXP. NÚM. 184AG/12: PROPOSTA AJUNTAMENT DE CAPDEPERA: 
CONDEMNA DE QUALSEVOL TIPUS DE VIOLÈNCIA VERS LES DONES.  
 
El batle dóna la paraula a la regidora de Serveis Socials, la Sra. Ivón 
Renaud, que llegeix la proposta següent:  
 

MOCIO 
 
El Ple de l'Ajuntament de Capdepera, en 
representació de totes les persones que conformen 
el nostre municipi, condemna qualsevol violència 
vers les dones, sense admetre'n cap tipus de 
justificació, i expressa el seu rebuig més contundent 
davant fets d’aquesta naturalesa. 
 

La violència vers les dones com a vulneració dels 
drets humans i les llibertats fonamentals és una 
conseqüència de les relacions de poder 
històricament desiguals entre dones i homes i afecta 
a tota la societat en general. Ni el silenci ni la 
resignació en són la resposta. 
 
Així, l'Ajuntament de Capdepera vol renovar el 
compromís de treballar per fer visible i prevenir 
qualsevol manifestació de violència, especialment 
vers les dones, i per garantir els drets de les dones 
víctimes i dels seus fills i filles i prestar-los el suport i 
l'atenció necessaris perquè puguin superar la situació 
de violència i recuperar-se. La finalitat d’aquest 
compromís és aconseguir la consolidació d’una 
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cultura basada en el respecte mutu, la igualtat, la 
llibertat i la dignitat humana. 

 
 
Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula al 
portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que diu que donaran suport a la 
proposta perquè és important que tots els partits estiguin d’acord i es 
condemni la violència vers les dones de qualsevol tipus i que 
impedeixen que una dona pugui tenir els drets que li pertoquen com a 
ciutadà.  
 
El batle dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. Pere Fuster, que diu 
que hi votaran a favor.  
 
El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, que 
diu que aquesta moció és important, tot i que es presenta cada any, 
perquè aquest tema s’ha de condemnar d’una manera unànime i 
rotunda.  
 
El batle diu que han rebut cartes de suport de pobles per la violència de 
gènere de Canyamel. Diu que el cas està sota sumari i que fins que no 
se sàpiga la sentència no es podrà fer cap condemna oficial. Diu que 
agraeix a tots els portaveus que es fiqués per urgència aquesta moció.  
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ LA PROPOSTA, S’APROVA PER 
UNANIMITAT, ja que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori 
i són QUINZE els assistents. 

 
VI.- DECRETS I RESOLUCIONS. 
 
El batle dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. Pere Fuster, que 
demana sobre el Decret 335, on s’acorda que l’Ajuntament, quan 
l’empresa consultora de l’abocador municipal no ha presentat cap 
informe per esmenar les deficiències, se subroga per encomanar el 
projecte i que el cost se li demanarà a l’empresa. Demana què ha passat 
en els darrers mesos.  
 
El batle diu que s’inicia l’execució subsidiària i que l’Ajuntament 
encomana un projecte. Diu que és un tràmit que s’ha de fer per llei.  
 
Demana també sobre el decret 347. El batle diu que es va moure terra i 
s’ha iniciat un procediment perquè no es va entregar el projecte 
d’activitats i no va seguir el procediment que toca.  
 
Es fa un recés de 10 minuts, de 21.30h a 21.40h 
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VII.- PRECS I PREGUNTES. 
 
El batle dóna la paraula al portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que 
demana al regidor d’Esports, el Sr. Fernando Martínez, sobre la tasca 
que ha realitzat en el darrer mes. El Sr. Martínez diu que va començar 
amb la cursa de Sant Bartomeu. El Sr. Ferrer diu que vol saber la feina 
política. El Sr. Martínez diu que ha anat a Palma acompanyat del tècnic 
d’Esports a visitar el Director general d’Esports per la pista d’atletisme. 
Diu que li varen presentar un projecte sobre la necessitat de remodelar 
la pista amb fotografies. El Director General va dir que el 2013 era 
impossible fer el projecte, però que se li recordàs el tema de cara al 
2014. El Sr. Ferrer demana si només ha fet aquesta feina en tot un mes. El 
Sr. Martínez, davant aquestes preguntes del Sr. Ferrer, diu que en el dia a 
dia sempre hi ha feines. Diu que l’Ajuntament ofereix tres activitats, en 
les quals hi ha 74 inscrits i a les quals l’any passat n’hi va haver 67. El Sr. 
Ferrer demana quin és el dia a dia del regidor. El Sr. Martínez diu que 
dimecres va estar al Centre Jove parlant amb la tècnica de Joventut. El 
Sr. Ferrer diu que volia saber què feia cada dia. El Sr. Martínez diu que es 
fa el manteniment del dia a dia, no de grans inversions, com la fibra de 
coco del camp de futbol. El Sr. Ferrer diu que és un manteniment; que 
ha de lluitar per fer el manteniment així com toca, perquè és un préstec 
bancari i que s’haurà de pagar per un de nou. El Sr. Martínez diu que ho 
té en compte i que el 2013 es mirarà d’incloure-ho als pressupostos, la 
fibra de coco i les goteres del Poliesportiu.  
 
El Sr. Ferrer demana al regidor de Medi Ambient, el Sr. Alberto Llull, que 
es va aprovar un pla d’energia sostenible, el Pacte de batles. Diu que es 
va fer un Pla d’Acció en el qual s’havien de fer accions concretes. 
Demana si per a l’any que ve hi haurà cap acció dins els pressupostos. El 
Sr. Llull diu que el Pla d’acció és dins l’Agenda Local 21 i una de les 
accions és l’elaboració d’un Pla energètic. Diu que s’ha fet el canvi de 
bombetes la legislatura anterior. Recorda que hi ha una reunió 
d’Agenda Local 21 i que hi ha un contracte amb l’empresa CREARA, 
encarregada de renegociar les factures de GESA de l’Ajuntament, i que 
hi ha una reunió amb ells per enfocar el 2013. Diu que a la reunió de 
l’AL21 es faran accions d’un cost econòmic baix. El Sr. Ferrer diu que 
l’Ajuntament es va comprometre l’any 2020 que un 20% de l’eficiència 
energètica seria de fonts renovables. Diu que vol tenir constància de les 
accions i saber si es complirà amb l’acord de ple el 2020. El batle diu 
que hi ha el Centre de Mesures, i que està en marxa una plec 
d’enllumenat públic per aconseguir l’estalvi. El Sr. Ferrer diu que a l’Arxiu 
hi ha una plica de l’enllumenat públic del 2007 que falta actualitzar. 
Demana per què l’empresa que realitza la recollida selectiva als hotels, 
el mes d’octubre va prestar menys serveis. El Sr. Llull diu que no en té 
constància, només de l’avaria d’un camió. 
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El Sr. Ferrer demana a la regidora d’Interior, la Sr. Joana Llull, com han 
anat les noves ordenances i la seva aplicació durant l’estiu. Parla del 
consum de begudes alcohòliques, dels cotxes de lloguer, i vol els 
números de les denúncies que ha fet la Policia. La Sra. Llull diu que li 
passarà la informació i que les directrius són complir totes les 
ordenances. El Sr. Ferrer demana sobre el servei nocturn de taxis. La Sra. 
Llull diu que serà des de les 21h fins les 7h, i que si no hi ha taxis a la 
parada s’ha de telefonar a la Policia.  
 
El Sr. Ferrer demana al batle sobre el conveni de les inspeccions 
cadastrals.  Diu que es va passar per ple denunciar el conveni que hi 
havia amb el Govern i que el 25 de novembre del 2011 va quedar sobre 
la taula. Diu que no s’ha vist cap acte en el qual es firmés el conveni 
entre l’Ajuntament de Capdepera i una empresa. El batle diu que el 
conveni és vigent i l’empresa pública de Sant Llorenç hi fa feina. Diu que 
ho consultarà i que creu que es va firmar el conveni. El Sr. Ferrer diu que 
l’acta diu que es va deixar sobre la taula. Fa més preguntes concretes 
sobre aquest conveni. El Sr. Ferrer demana sobre l’electrificació del 
carrer Nou, i el batle diu que es va iniciar el procés de licitació i 
l’empresa que ha guanyat ha de presentar la garantia i s’executarà a 
partir de dia 12-13 i s’acabarà abans de desembre. El Sr. Ferrer diu que 
l’escoleta Es Ferrerets té interferències elèctriques, i el batle diu que és el 
mateix. El Sr. Ferrer demana com està el tema de les pluvials, i el batle 
diu que quan s’arregli l’electrificació se solucionarà el problema de les 
pluvials.  
 
El Sr. Ferrer demana a la regidora d’Educació, la Sr. Antònia Caimari, 
quants alumnes hi ha als cursos de català. La Sr. Caimari diu que n’hi ha: 
12 a català inicial, 4 a català bàsic, 5 a català A2, i 2  català B.  Diu que 
els català inicial, bàsic i A2 són assumits per la Conselleria. I els assumits 
econòmicament per l’Ajuntament no han començat.  
 
El batle dóna la paraula al portaveu del PSM-ENTESA, el Sr. Pere Fuster. El 
batle interromp per dir que la regidora de Serveis Socials, la Sra. Ivon 
Renaud, vol respondre a una pregunta que va fer el Sr. Fuster el plenari 
anterior. La Sr. Renaud parla sobre el dubte del decret 309, per un valor 
de 555,99 euros. Diu que no és una provisió de fons per a la regidora de 
Serveis Socials, sinó un fons a justificar corresponent a la caixa fixa de 
Serveis Socials, que s’usa des de sempre per gestionar despeses i el 
gestiona la Treballadora Social. Diu que la festa de la tercera edat no es 
va pagar d’aquest fons. El Sr. Fuster diu que hi havia una altra cosa.  
 
El Sr. Fuster demana al batle sobre l’enrenou per l’incivisme i les reunions 
amb els bars nocturs. El batle diu que les trobades es varen fer abans de 
la plataforma per l’incivisme. Diu que va ser per l’entrada en vigor del 
nou reglament, per la qual cosa varen tenir tres reunions: discoteques, 
bars de vespres i associació hotelera. El Sr. Fuster parla que després de 
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les trobades alguns membres de la junta de l’associació hotelera varen 
rebre avisos per part dels bars nocturns culpant-los que “a partir d’ara 
hauran de tancar els bars a les 12h”. El batle diu que les reunions prèvies 
varen ser per donar compte del nou reglament. Després de les reunions 
es van reunir amb la plataforma del renou, amb la regidora, inspector, 
turisme i el batle per parlar. Varen parlar del procés d’una sanció, que és 
molt llarg. El batle diu que els va demanar el camí normal per parlar, i no 
el Facebook. Des de llavors, el contacte amb els bars de vespre, 
associació hotelera i discoteques ha estat de notificació de sanció. El Sr. 
Fuster diu que s’ha de recordar que les ordenances varen ser aprovades 
per ple i el tema dels decibels, locals tancats pel renou, eren propostes 
de les ordenances, i no voldrien que des de l’Ajuntament es traslladés a 
empresaris que si s’apliquen les ordenances és per culpa d’una gent 
que protesta. El batle diu que les ordenances les ha fetes la Comunitat 
Autònoma prèviament, i que l’Ajuntament les ha recopilades per tenir-
les a mà.  
 
El Sr. Fuster demana al batle, com a president del Patronat del Castell 
mentre el Sr. Torres està de baixa, que una decisió va ser encomanar a 
una empresa el rec dels jardins i neteja del Castell per l’Esperança. Diu 
que això se xerra al Patronat del Castell i que ja s’havia parlat i que es 
repartiria entre les empreses del poble i al pressupost més baix. Diu que 
no s’ha complert i que s’ha donat la feina a l’empresa que ho ha 
realitzat fins ara. El batle diu que és normal que s’ocupi de les àrees 
quan el regidor està de vacances. Diu que ell ha assumit el Castell i el 
regidor de Medi Ambient, Turisme. Diu que ha vist el Castell i que dins, 
aquest servei de neteja i jardineria, ja s’ha fet i que quedava la neteja 
dels afores i pintar la Capella. Diu que va parlar amb el tresorer i que ell 
pintaria la Capella i que li va dir a qui solien encomanar la feina i el va 
telefonar. Diu que es fa una neteja ràpida i que la propera actuació 
haurà de ser seriosa, perquè la vegetació comença a afectar la 
murada. El Sr. Fuster diu que aquesta neteja els hauria d’haver fet el 
President de Castell, i que abans de prendre decisions es convoqui al 
Patronat. El batle diu que per al dia a dia no s’ha de convocar el 
Patronat, però si que el vol convocar pels voltants del Castell.  
 
El Sr. Fuster demana com està l’assumpte del clavegueram de 
l’avinguda Mediterrani i el de les canalitzacions del carrer Gómez-Ulla 
que havia fet GESA, perquè hi ha un tros que s’està enfonsant. El batle 
diu que sobre Gómez-Ulla no pot contestar, però sobre l’altre tema diu 
que està dins el pla d’urbanització de Son Moll de baix.  
 
El Sr. Fuster demana qui ha assumit Patrimoni i demana sobre el catàleg 
de Patrimoni. El batle diu que fa un mes es va telefonar l’empresa que 
s’havia contractat, perquè es varen contractar unes 400 fitxes i ara se 
n’han afegit 220 més del Consell Insular de Mallorca. Diu que s’han 
reunit amb l’empresa i que la solució serà viable el 2013, amb una 
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modificació de contracte pel % que demana per les noves fitxes. Diu 
que s’han presentat fitxes i que des del Consell Insular es van detectar 
errades que s’han anat solucionant. Diu que cap a gener s’entregaran 
les primeres fitxes acabades.  
 
El Sr. Fuster demana al regidor de Medi Ambient, el Sr. Llull, que a Son 
Jaumell algú havia deixat deixalles. El Sr. Llull diu que no s’ha identificat 
el culpable, però que s’han llevat els residus. El Sr. Fuster demana també 
pel camí-carretera al Claper des Gegants. El Sr. Llull diu que el zelador 
de Medi Ambient va fer fotos i que no estan segurs si toca zona ANEI o 
no. S’han aturat les obres i s’ha obert expedient i estan pendents de 
saber si és ANEI o no. El batle diu que avui capvespre o demà al matí el 
Seprona hi ha d’anar. Diu que el camí marcat per les NNSS no és el camí 
marcat i es va demanar una modificació de les NNSS. Diu que el tram 
del camí antic al carrer Nou es retira de l’ANEI. S’ha contactat amb la 
propietat, però s’ha obert l’expedient de disciplina urbanística. Diu que 
l’obertura segurament és el tram que marcarà la modificació de les 
NNSS, però no hi ha cap projecte.  
 
El Sr. Fuster demana sobre cala Agulla. El Sr. Llull diu que no hi ha partida 
per fer el projecte i que, per tant, s’ha fet per part de l’empresa 
concessionària de platges una instància per posar captadors superiors 
als que hi ha ara. I això s’ajunta a les dutxes perquè la gent deixi l’arena 
a la platja. El Sr. Fuster parla d’actuacions com plantes o malles. Diu que 
un dels problemes se solucionaria amb un projecte de sistema dunar. El 
Sr. Llull diu que un biòleg li va explicar que les platges són costa per avall 
i amb un gran nombre de persones i que les trepitjades fan que l’arena 
baixi cap a la mar. Si a l’hivern els temporals treuen arena se posa 
damunt la platja.  
 
El Sr. Fuster demana sobre l’abocador. El Sr. Llull diu que s’ha arribat a un 
acord entre el director d’obra, el projectista i el tècnic de la Conselleria 
per un projecte per esmenar les deficiències. S’han seguit trobant 
deficiències, la Directora General va dir que seria convenient fer un 
assessorament extern. Diu que ha contactat amb diferents empreses i 
que una d’elles els ha visitat. Divendres que ve tendrà dues propostes 
per donar forma al projecte inicial. Diu que el Fons Europeu ha dit que si 
al desembre es presenta un projecte que la Conselleria doni per bo es 
continuarà, i l’empresa s’ha compromès a fer-lo. El Sr. Fuster demana qui 
executarà el projecte. El batle diu que és una proposta d’esmena de 
deficiències i que serà la Conselleria qui decidirà. Diu que es tendrà en 
compte a l’hora de fer el contracte no diluir responsabilitats.  
 
El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, que 
demana a la regidora de Cultura, la Sra. Carmen Corraliza, sobre els 
vidres del teatre que varen patir desperfectes arran d’un incendi. La Sra. 
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Corraliza diu que el tema està en marxa. El batle diu que s’ha allargat 
pel peritatge de l’empresa d’assegurances.  
 
El Sr. Melis demana quants de matriculats hi ha a l’atlestisme de 120h. El 
Sr. Martínez respon que cap. El Sr. Melis diu que s’han de revisar els preus 
de cara al proper curs. El Sr. Martínez diu que la gent s’ha matriculat al 
curs de 60 hores i no al de 120h. El Sr. Melis demana sobre la jornada de 
feina dels dos monitors d’esports. El Sr. Martínez diu que el 30% de la 
jornada és per fer de monitor d’activitats, a més fan inscripcions, 
programar entrenaments, tramitació assegurances... El Sr. Melis diu que 
moltes de les tasques són del tècnic, i que d’altres només se’n fan un pic 
a l’any. Diu que accepti que tenen menys feina per les hores que fan, i 
així podran fer propostes. El Sr. Martínez diu que ho accepta. Diu que no 
faran una gestió directa de la piscina, a una pregunta del Sr. Melis.  
 
El Sr. Melis demana al batle per què no s’ha convocat reunió 
d’urbanisme. El batle diu que no hi ha cap tema important a banda de 
les dotacions de serveis. El Sr. Melis demana per parlar sobre les 
deficiències del carrer Port i sobre el centre Cap Vermell a una comissió. 
Parla de l’afany recaptador d’urbanisme, per les inspeccions que es fan 
dels projectes ja corregits pels tècnics. El batle diu que és el 
procediment igual que sempre, que no ha canviat res. El batle explica el 
procés. El Sr. Melis diu que no parlen del mateix, sinó d’uns inspectors 
d’obres que cobren un 20% del que recapten. El batle diu que va sortir 
d’una reunió amb Cooperació Local i s’ha implantat a altres pobles. Diu 
que s’ha fet a grans obres i es fiscalitzen algunes empreses. El Sr. Melis 
diu que tot això no ho havia explicat i que no s’ha fet cap comissió, i 
que es fa per recaptar doblers per les arques públiques, i que es fa a 
particulars. El batle diu que es fa a obres d’un pressupost determinat. Diu 
que el que es cobra s’hauria d’haver cobrat abans, perquè s’havien 
amagat papers. El Sr. Melis argumenta és que tot això s’hauria d’haver 
explicat a una comissió d’urbanisme.  
 
El Sr. Miquel Riera diu que s’ha demanat directament la factura. Diu que 
no s’ha fet cap reunió i de cop ha vengut això. El batle diu que això ja 
ho havia demanat el portaveu del PP a un ple. El Sr. Melis diu que la 
primera vegada que en va sentir a parlar va ser a la junta d’accionistes. 
Demana què cobra l’empresa. Un 20% del recaptat. El Sr. Melis fa la 
següent proposta, que es podria fer una auditoria concreta per a 
aquest %.  
 
El Sr. Melis demana sobre les NNSS. El batle diu que hi ha un pressupost 
d’un equip redactor i per al 2013 s’intentarà veure què se fa.  
 
El Sr. Melis demana sobre el centre Cap Vermell. El batle diu que no s’ha 
fet i es farà quan el tècnic tengui temps. Diu que hi ha poc moviment, 
però que hi havia coses antigues.  
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El Sr. Melis demana a la regidora d’Interior, la Sra. Llull, un prec per la 
temporada que ve per saber què es pot fer amb el desgavell de l’estiu. 
La Sra. Llull diu que s’està preparant i que en pren nota.  
 
El Sr. Melis demana a la regidora de Comunicació, la Sra. Renaud, sobre 
la TDT. La Sra. Renaud diu que es va parlar amb l’empresa Multimèdia 
sobre les noves freqüències i les interferències. Diu que amb vista al 
proper pressupost s’ha de mirar què se fa, perquè l’empresa no se’n farà 
càrrec. El batle diu que a Capdepera no es veu el mateix que a Artà. 
Diu que es baixen les freqüències i, per tant, menys qualitat però hi 
haurà més canals. Diu que s’ha de decidir si se compren múltiplex o 
s’espera que es baixin les freqüències. El Sr. Melis demana que s’estigui 
damunt aquest tema i s’informi la gent.  
 
El Sr. Melis demana sobre un correu que ha rebut sobre una treballadora 
que en teoria ja no fa feina a l’Ajuntament. El batle diu que hi ha correus 
que tenen un nom però els pot fer servir una altra persona.  
 
No havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Batle-President aixeca la 
sessió a les 23:37h, de la qual cosa jo, la Secretària, don fe. 
            EL BATLE                                                    LA SECRETÀRIA 
 
 
Rafel Fernández Mallol                                        Maria del Mar Terol Andrés 


